
 
 
 

MØTEPROTOKOLL 

 
 
Utvalg: Fagforeningsstyret 
Møtested: Bårdshaug Herregård 
Møtedato: 17.03.2023 Tid: 08.30-10.00 
 
 
Til stede: Ragnar Martin Opøien  Leder 
 Nina Olsen    Nestleder 
 Ida Marie Erlandsen   Sekretær/opplæringsansvarlig 
 Jan-Rune Erlandsen   Kasserer/Fane2 
 Jan Arne Øberg   YST 
 Elisabeth Opphaug   YKA 
 Toril Beate Sundli Rosmo  YHS  
 Bente Fagerli    Styremedlem 
 Robert Selnes    Styremedlem 
 Nina Øberg    Ungdomstillitsvalgt 
 Oda Rønnes Nygård   Ungdomsutvalg 
   
   
Forfall: Grete Benum    YKKO 
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Positivrunde i styret 

Åpen post   

 
 
 
 



 
 
 Info fra leder / Referatsaker 
 Sammendrag: 

1. Leder, nestleder og opplæringsansvarlig kurs 7. – 8. mars, Trondheim. 
Gjennomgang av hva rollene går ut på. Samhandling, nettverksbygging og 
kompetansebygging. Hvordan være synlig og drive godt fagforeningsarbeid.  

  
2. Kurs for yrkesseksjonsledere 7. – 8. mars, Stjørdal. 
Yrkesseksjonslederne orienterer i styremøte.  

  
3. Fagforbundet sentralt skal kontakte 12 fagforeninger i landet 
angående utmeldinger fra medlemmer. For å høre hvordan fagforeninger 
tenker har vi plukket ut fagforeningen Orkland til å svare på noen spørsmål. 
Det er i hovedsak fra utmeldings kode 5. Hvorfor medlemmer melder seg ut, 
og om vi får «gjenvunnet» noen.  

  
4. Rundskriv 04/23 ligger i «Min side».  

  
5. Politikerne ønsket en prinsipiell vurdering av utspillet fra 
utdanningsforbundet om etterbetaling av oppsparte lønnsmidler under 
streiken som lærerne hadde. Saken ble sendt inn til fylkeskretsen, videre er 
den tatt opp i AU-utvalget. Konklusjonen fra utvalget er at fagforbundet er 
imot. Dette strider imot hovedavtalen.     

  
6. Klubbmøte ReTrans. 6. mars 23 så ble ReTrans invitert til klubbmøte. 
Fire stykker møtte. Det var dårlig føre og vær, så mange ble forhindret i å 
møte. overtid og lange ruter var de store sakene som ble tatt opp. Sakene blir 
tatt med inn i koordinerings møte den 16. mars. Oppfølgingsmøte med 
sjåførene i løpet av april -23  

  
7. Invitasjon til kurs i barns adferd. Informasjon er sent til yrkesseksjon 
kirke, kultur og oppvekst.   

   

Følgende hadde ordet: 

Ragnar Martin Opøien 

Bente Fagerli 

Jan-Rune Erlandsen 

Jan Arne Øberg 

 

 Forslag til vedtak: 
 Til orientering. 
 

 
14/23 Regnskap / budsjett 
 Sammendrag: 

Gjennomgang av regnskapet pr. 28. februar 2023. 
  



 
Følgende hadde ordet: 
Jan-Rune Erlandsen 
 
Forslag til vedtak: 
Styret tar saken til orientering. 

__________________________________________________________________________ 
 
15/23  Medlemsoversikt 
  Sammendrag: 

Gjennomgang av medlemsstatistikken. Siste måned er det -1 i antall 
medlemmer, det er +1 i antall yrkesaktive.  
Inn / utmeldinger siste måned  
Inn i fagforening er 8  
Ut fra fagforening er 7   

 
  Følgende hadde ordet: 
  Ragnar Martin Opøien 
       
  Forslag til vedtak: 
  Styret tar saken til orientering. 
___________________________________________________________________________ 
 
16/23  Innkommende saker 
  Sammendrag: 
   
  Sak 1: 

Søknad om stipend.  
«Hei, jeg er barne og ungdomslærling i Orkland og lurer på om dere 
«sponser» bøker for og ha til fagprøven? Alle de andre lærlingene jeg har 
snakket med ang. Bøker får låne de på arbeidsplassen de er lærlinger på, 
men her har de ikke.»   
 
Fagforbundet sentralt gir ikke stipend til lærlinger. 

 
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 
Oda Rønnes Nygård 
Bente Fagerli 

 
  Forslag til vedtak: 

Hovedtillitsvalgt i seksjon kirke, kultur og oppvekst sjekker opp med 
arbeidsgiver i forhold til skolemateriell. 
 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
 



 
Sak 2: 
Søknad om støtte.  
«Søker Fagforbundet om inntil 20000,- i støtte til smittekurs for 15 

renholdere.   
Kursholder kommer fra Lilleborg i Oslo, så det skal dekkes reise og 

opphold.»   
 
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 
 

Forslag til vedtak: 
Styret gir støtte på inntil kr. 7000,- pr medlem mot dokumenterte utgifter. 

Arbeidsgiver dekker lønn under kurset. 

 

VEDTAK: 

Forslag enstemmig vedtatt. 

 

 

Sak 3: 
Søknad om støtte  
«Hei! Jeg er medlem på fagforbundet og ønsker gjerne at jeg få dekket av 
fagprøve avgifter og autorisasjon helsefagarbeider.»  
 

Følgende hadde ordet: 

Ragnar Martin Opøien 

Nina Olsen 

 

Forslag til vedtak: 

Styret gir støtte til fagprøveavgift på kr. 1011,- og autorisasjon 

helsefagarbeider på kr. 750,- 

 

VEDTAK: 

 Forslag enstemmig vedtatt. 

 

 

Sak 4: 

«Søknad om støtte til teambuildingstur for Arkivtjenesten/Servicekontor  
Etter sammenslåing av fire kommuner til Orkland kommune januar 2020, og 
etter ca. 2 år med Covid19 og mye hjemmekontor ønsker 
Arkivtjenesten/Servicekontoret å arrangere en teambuildingstur 4. – 6. mai 
2023. I slutten av april vil vi også få en ny medarbeider, og da er dette en fin 
anledning til å la den nyansatte bli kjent med oss, både som medarbeidere og 
som privatpersoner. Vi er 12 ansatte ved avdelingen og søker om støtte på kr. 
5.000,- pr. pers., altså kr. 60.000,-. Det vil bli faglig innhold på turen, og mulig 
kommunebesøk dit vi drar. Vi planlegger å reise torsdags ettermiddag og ha to 



 
overnattinger på turen. Vi har ikke eksakte planer og dokumenterte priser 
klare enda, men vil oversende dette så snart vi har innhentet priser.   
Håper på positivt svar.»  
 

Følgende hadde ordet: 

Ragnar Martin Opøien 

Bente Fagerli 

Elisabeth Opphaug 

 

Forslag til vedtak: 

Styret gir ikke støtte til teambuildingtur, som i hovedsak ikke er 

kurs/konferanser i regi Fagforbundet. Søknad avslås. 

 

VEDTAK: 

Forslag enstemmig vedtatt. 

 

 

Sak 5: 

Opprette AU (arbeidsutvalg) i fagforeningen. Mange fagforeninger har eget 

AU for å forberede saker til styret i mellom styremøtene, eller om det er noen 

oppdrag som skal løses raskt. Det kan være utfordrende å samle alle i styret 

på kort varsel, så AU kan ta avgjørelse i saker som krever dette. Saken skal 

orienteres om i første styremøte etter AU har behandlet en sak.  

 

Følgende hadde ordet: 

Ragnar Martin Opøien 

Jan Arne Øberg 

 

Forslag til vedtak: 

Styret oppretter ikke AU. 

 

VEDTAK: 

Forslag enstemmig vedtatt. 

 

 

Sak 6: 

Søknad om støtte/stipend   
«Hei, Jeg holder på å ta videreutdanning i demensomsorg og alderspsykiatri i 
2 år. Har snakket med deg i telefon 10.03.2023, angående om støtte for bøker 
og stipend (støtte for PC). Sende dermed kvittering for bøker 3882kr, 
bekreftelse for studie og bekreftelse på ikke fått støtte fra arbeidsgiver.»   
 

Følgende hadde ordet: 

Ragnar Martin Opøien 



 
 

Forslag til vedtak: 

Styret gir kr. 3000,- i stipend. 

 

VEDTAK: 

Forslag enstemmig vedtatt. 

 

 

Sak 7: 

Pensjonist- og uføreutvalget ber hovedstyre behandle sak 13/23.   
«Vedtak: Styret i Pensjonistutvalget Orkland er enig med Fagforbundet 
Trøndelag i at de forslag Skatteutvalget kommer med vil være en vesentlig 
reduksjon i kjøpekraften som vil ramme pensjonistene dyrt. Vi ber derfor om 
at Fagforbundet Orkland behandler denne saken og at saken bringes til 
fylkesnivå og anmode om at saken sendes til nasjonalt plan i Fagforbundet.»  

  
Skatteutvalgets tilråding et angrep på pensjonistenes økonomi  
Skatteutvalgets tilråding et angrep på pensjonistenes økonomi Den 9. 
desember 2022 leverte det av Høyreregjeringen nedsatte skatteutvalg sin 
innstilling. Utvalget, som ble oppnevnt i 2021 har bestått av 8 professorer, 1 
forskningsdirektør, 1 advokat og 1 førsteamanuensis, en omfattende 
utredning på over 500 sider. Og man kan ikke si at utvalget er veldig 
representativt for befolkningssammensetningen.  

  
Dersom vi ser på den økonomiske utviklingen for pensjonister de siste årene, 
så har den konstant vært negativ og med til dels stor reduksjon i kjøpekraften. 
I perioden 2014 til 2019 greide tidligere statsminister Erna Solberg(H) og 
tidligere finansminister Siv Jensen (FRP)å underregulere pensjonene med et 
snitt på kr. 31.500,- før skatt (dette i henhold til Pensjonistforbundets 
beregninger), og som gir en redusert kjøpekraft før skatt på 31.500,-. Dette 
samtidig som vi har sett en enorm vekst i avgifter, det være seg kommunale 
avgifter, egenandel ved helsetjenester osv.osv.   

  
Hva foreslår så skatteutvalget? Jo blant annet at de med midlere/høyere 
pensjoner skal få en vesentlig økt skatt. Samtidig skal skatt på arbeid 
reduseres med hele 40 milliarder kroner.   

  
Det foreslås innført en nasjonal skatt på bolig, dette samtidig med at «Bo trygt 
hjemmereformen» legger opp til at eldre skal bli boende lengre hjemme før 
de kommer på institusjon (sykehjem, eldrebolig o.l.). I tillegg til dette foreslår 
skatteutvalget å øke merverdiavgiften til 25 % på alle varer og tjenester, noe 
som vil øke prisene på matvarer, transport mm. Og alt dette kommer i tillegg 
til den løpende underregulering av pensjonene etter at pensjonsreformen ble 
vedtatt. De foreslåtte endringer vil koste pensjonister dyrt.   

  
De forslagene som spesielt rammer pensjonister er helt uakseptable, og vi ber 
om at pensjonist- og uføreutvalgene i alle våre fagforeninger tar opp saken 



 
med sitt foreningsstyre med sikte på å bringe dette fram for fylkesnivå og 
nasjonalt nivå i Fagforbundet.  

 
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 

 
Forslag til vedtak: 
Styret stiller seg bak vedtak 13/23. Saken sendes over til fylkesstyret i 
Fagforbundet Trøndelag med oppfordring til å bringe dette inn på nasjonalt 
nivå i Fagforbundet.  

 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
Sak 8: 
Søknad om støtte.  
Vi er 3 ansatte her på personal som ønsker å melde oss på fagkonferanse i Oslo 27. 
april.    

    
Vi søker Fagforbundet Orkland om dekning av reiseutgifter og en hotellovernatting 
(26.-27. april)   
 

Forslag til vedtak: 
Styret gir støtte til reise og opphold på inntil kr. 7000,- pr deltaker mot 
dokumentert utlegg. 
 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 
 

___________________________________________________________________________ 
 

17/23  Godkjenning av protokoll 
  Sammendrag: 
  Gjennomgang av protokoll. 
 
  Forslag til vedtak: 
  Styret godkjenner protokoll som fremlagt. 
 
  VEDTAK: 
  Protokoll godkjent. 
___________________________________________________________________________ 
 
  Ida Marie Erlandsen 
  Referent 


